



## Hong Kong Association of Travel Agents

Units 502-4, 5/F., Skyway House, North Block, 3 Sham Mong Road, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong.

Tel: 2869 8624

Fax: 2525 0986

Website: [www.hata.org.hk](http://www.hata.org.hk)

Email: [manager@hata.org.hk](mailto:manager@hata.org.hk)

二零一四年十月二十二日

致各會員：

### 香港美酒佳餚巡禮開幕派對 會員免費“2人行標準品酒證”

香港旅遊發展局將於2014年10月30日至11月2日舉辦香港美酒佳餚巡禮開幕派對。本會現送出50套“\*2人行標準品酒證”以答謝會員對本會的支持。（\*2人行標準品酒證 - 包括12張標準美酒券、LUCARIS®酒杯及LUCARIS®香檳杯各兩隻）

派對日期：	10月30日	時間：	20:00 – 23:30
	10月31日		16:00 – 23:30
	11月1日		12:00 – 23:30
	11月2日		12:00 – 22:30

由於數量有限，品酒證將以先到先得形式安排，每位會員限取一套品酒證。有興趣的會員請於**2014年10月28日星期二中午前**電郵或傳真報名表至秘書處。秘書處將以電郵回覆確認成功登記者。電郵：[manager@hata.org.hk](mailto:manager@hata.org.hk) 傳真：2525 0986。

秘書處

22 October 2014

Dear HATA Members,

### Hong Kong Wine & Dine Festival Opening Complimentary “Classic Wine Pass for 2” for HATA members

The Hong Kong Tourism Board will be organizing the captioned festival from 30 Oct to 2 Nov 2014. Your association is delighted to give away 50 sets of “\*Classic Wine Pass for 2” to members with our compliments. (\* *Classic Wine Pass for 2* consists of 12 classic wine tokens, 2 LUCARIS® Wine glasses and 2 LUCARIS® champagne glasses)

Party Date:	30 October	Time:	20:00–23:30
	31 October		16:00–23:30
	1 November		12:00–23:30
	2 November		12:00–22:30

As wine passes are limited, each member can only be entitled to ONE set of pass on the first-come-first serve basis. Please send the registration form to the Secretariat via email or fax on or before **Tuesday, 28 October 2014 noon**. Successful applicant will receive a confirmation via email.

Email: [manager@hata.org.hk](mailto:manager@hata.org.hk) Fax: 2525 0986.

Secretariat

**登記表格 Registration Form**

**Complimentary “Classic Wine Pass for 2” for HATA members**

**會員免費 “2人行標準品酒證”**

所屬公司：

Company Name : \_\_\_\_\_

聯絡人：

電郵：

Contact person : \_\_\_\_\_

Email : \_\_\_\_\_

電話：

傳真號碼：

Tel No. : \_\_\_\_\_

Fax : \_\_\_\_\_